
Status fra arbejdsgruppen for
egen sauna til vinterbadeklubben

I februar 2023 mødtes interesserede vedrørende etablering af 
egen sauna til vinterbadeklubben i Hou første gang. Pia Stevn 
og Anne Mette Weibel lavede den indledende research for 
mulighederne for at etablere egen sauna i Hou, og videregav 
efterfølgende opgaven til en arbejdsgruppe med Anna Birte 
Sparvath som projektleder.

Anna Birte fortæller, at det desværre ikke er muligt at etablere 
en sauna på den ønskede placering ved den offentlige strand 
langs Villavej. Arbejdsgruppen havde ellers i første omgang 
fået positive forhåbninger, men der er ikke noget at gøre. 
Odder kommune siger nej. I stedet er arbejdsgruppen nu 
undersøgende omkring Færgebyen, Egmont Højskolen og 
Lystbådehavnen.

Summa sumarum- lige nu er der ikke så meget nyt, men 
arbejdsgruppen har bestemt ikke opgivet håbet. Der arbejdes 
stadig på at få egen sauna til vinterbadeklubben. I hører 
nærmere......på et tidspunkt. Ting tager tid.
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